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Vážení čtenáři, 

již více než 20 let se věnuji tak zvanému 
„executive reflectioning“. Pracuji s gene-
rálními řediteli, vrcholovými manažery, 
majitely firem, a  v  poslední době také 
se zakladately rychle rostoucích techno-
logických společností. V  tomto rámci 
jsem jako doma ve velkých korporacích, 
stejně jako ve středně velkých podnicích 
včetně těch rodinných, a  to v několika 
zemích a jazycích. 

Mou hlavní činností je obvykle 
dlouhodobá spolupráce s  exponova-
nými klienty, kterým je společné, že 
cítí „latentní tvůrčí neklid“ a kladou na 
sebe vysoké nároky. 

Moji klienti mne pak doporučují 
svým známým – což funguje výborně, 
protože oni umí nejlépe posoudit, kdo 
mé zkušenosti může využít nejlépe. Že 
to není samozřejmé, se dočtete i v ná-
sledujícím rozhovoru.

Držíte v  rukou přepis otevřeného 
rozhovoru s přítelem, špičkovým mana-
žerem a vynikajícím tazatelem. Hovořil  

 
 
s  vybranými klienty, kteří popsali naši 
spolupráci jako nesmírně podněcující 
a  povzbuzující, nejen pro ně samotné, 
ale i pro jimi vedené společnosti. Kon-
krétnější informace Vám ráda sdělím 
osobně. 

Připouštím, že text může být místy 
pro čtenáře dost náročný – což je i vý-
sledkem zvolenou formou. V  závěru 
jsem ještě doplnila to, co v  rozhovoru 
z  mého pohledu chybí, nebo nebylo 
zdůrazněno. Právě tyto poslední 
stránky mi obzvlášť leží na srdci. 

Vytvořit si první dojem Vám ne-
zabere ani 10 minut. Pokud pročtení 
citátů a závěru vzbudilo Vaši zvědavost 
a  začtete se do celého rozhovoru, je 
to dobré znamení. V  případě, že Vás 
osloví, co uvádí klienti a  co se o mně 
dozvíte, budu moc ráda, budete-li se 
chtít potkat osobně. 

Přijměte tedy pozvání do tohoto 
desetiminutového experimentu. Přeji 
příjemné čtení! 

Obohacující setkávání 
Co Executive Reflectioning pro mé klienty znamená 
- profesně i osobně

Přepis mého rozhovoru se spřáteleným vrcholovým 
manažerem, který kladl otázky několika klientům z řad CEO  
a členů představenstva
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